
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XIX/2020 

XIX Sesja w dniu 26 marca 2020 roku odbyła się w formie zdalnej z uwagi na zagrożenie 

koronawirusem SARS CoV-2, wywołującego chorobę COVID-19. 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1.Tadeusz Andruszków – zalogowany w późniejszym okresie obrad. 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski – zalogowany w późniejszym okresie obrad. 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala 

15. Marcin Zając. 

W początkowym etapie rozpoczęcia sesji zalogowało się 13 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania decyzji. 

Ad.1                                                                                                                                                                                  

Otwarcie XIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.                                                                 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater rozpoczął obrady XIX sesji 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, w formie zdalnej. Z uwagi na pandemię, zagrożenia 

koronawirusem COVID - 19 sesja odbywa się w innej formie. Mogą wystąpić trudności                     

w nawiązaniu połączenia radnych z serwerem. Współpraca jest możliwa w dwóch blokach. 

 

Ad.2                                                                                                                                                            

Przedstawienie porządku obrad. 

 
1. Otwarcie XIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Ocena stanu bezpieczeństwa oraz informacje w sprawie stanu sanitarnego Gminy oraz 
    działalności służb weterynaryjnych. 
4. Dyskusja. 
5. Informacja na temat opieki zdrowotnej na terenie Gminy Lubomierz. 
6. Dyskusja. 
7. Przyjęcie protokołu  z XVII Sesji  i XVIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej Gminy  



    Lubomierz. 
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8. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu marcu br. 
9.  Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
10. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
11. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
12. Dyskusja. 
13. Sprawozdanie z realizacji Programu Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania  
      Problemów Alkoholowych w Lubomierzu. 
14. Sprawozdanie z działalności świetlic profilaktyczno – wychowawczych. 
15. Dyskusja. 
16. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu oraz sprawozdanie  
      z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu za rok 2019. 
17. Dyskusja. 
18. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
   -  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
      i Narkomanii na rok 2020, 
   -  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności       
      zwierząt  na terenie Gminy Lubomierz,   
   -  zamiaru połączenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu z Lubomierskim  
      Centrum Kultury.   
  
19. Zapytania i interpelacje. 
20. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
21. Sprawy różne. 
22. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  Michał Pater – poinformował, że projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego mieszczącego się                                 

w budynku użyteczności publicznej Maciejowiec 6, nie zostanie wprowadzony z uwagi na 

negatywną opinię Rady Sołeckiej w Maciejowcu.  

Wprowadzenie do pktu 18 porządku obrad – projektu uchwały – „zmieniająca uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz”. 

Głosowano w sprawie: 
Przedstawionego porządku obrad z uwzględnieniem zmian. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Radosław Chorążyczewski. 
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Ad.3 i 4                                                                                                                                                           
Ocena stanu bezpieczeństwa oraz informacje w sprawie stanu sanitarnego Gminy oraz 

działalności służb weterynaryjnych. Radni zapoznali się z materiałem przesłanym przez: 

- Komisariat Policji w Gryfowie Śląskim, 

- Komendę Powiatową Straży Pożarnych w Lwówku Śląskim, 

- Zarząd Gminny Związków OSP w Lubomierzu, 

- Straż Miejską w Lubomierzu, 

- Zarząd Dróg Powiatowych w Lubomierzu, 

- Referat Techniczny UGiM Lubomierz, 

- Powiatowy Lekarz Weterynarii. 

Materiał w załączeniu. Załączniki nr 1 – 7. 

 

Ad.5 i 6                                                                                                                                                                                                      
Informacja na temat opieki zdrowotnej na terenie Gminy Lubomierz została przesłana przez  

Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej LUBOMED Spółka Cywilna Dariusz Dąbrowski, 

Magdalena Dąbrowska z siedzibą w Lubomierzu przy ul. Gryfiogórskiej .                                                              

Materiał w załączeniu. Załączniki nr 8. 

  

Ad.7                                                                                                                                                      

Przyjęcie protokołu z XVII Sesji i XVIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz.                                                                                                                                          

Materiał w załączeniu. Załączniki nr 9 – 10. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja 

Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, 

Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Krystyna Andrzejczak, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Radosław Chorążyczewski. 

Przerwa 10 min. w obradach sesji, spowodowana trudnościami w logowaniu radnego. 

W chwili przystąpienia do głosowania było zalogowanych 15 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Mariusz Kozłowski, Anna 

Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krystyna Andrzejczak, Anna Kalińska, Krzysztof Mytych. 

 

Ad.8                                                                                                                                              

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu marcu br.                                                                                              

Posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz odbyły się w formie zdalnej. 

Na skierowane zapytania zostały wysłane odpowiedzi. 

 

 

Ad.9                                                                                                                                              
Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

Realizacja wniosków następuje sukcesywnie. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 10A. 

 

Ad.10                                                                                                                                          
Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami,                 

tj. od 28 lutego do 26 marca 2020 roku, zostało przedstawione w formie elektronicznej                  

w celu zapoznania się.                                                                                                                               

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 11. 

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

- Zarządzenie nr 18/2020 z dnia 28.02.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok,                      

-Zarządzenie nr 19/2020 z dnia 02.03.2020 r. w sprawie obniżenia ceny wywoławczej                       

w trzecim przetargu ustnym nieograniczonym dla nieruchomości gruntowej zabudowanej                 

w obrębie  Pasiecznika, przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego,     
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                                                                                                                                    - 

Zarządzenie nr 20/2020 z dnia 02.03.2020 r. w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej 

do przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą Pani Agnieszki Janowicz, 

Pani Justyny Laubich oraz Pani Pauliny Grala w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz, 

Zarządzenie nr 21/2020 z dnia 05.03.2020 r. w sprawie zagrożenia i możliwości pojawienia 

się na terenie Gminy Lubomierz koronawirusa SARS-Cov-2, wywołującego chorobę COVID 

– 19,                                                                                                                                                                       

- Zarządzenie nr 22/2020 z dnia 09.03.2020 r. w sprawie powołania komisji konkursowej do 

spraw opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na wsparcie realizacji zadań 

publicznych Gminy Lubomierz w 2020 roku w zakresie kultury fizycznej i sportu,                                   

- Zarządzenie nr 23/2020 z dnia 12.03.2020 r. w sprawie zmian w budżecie,                                               

- Zarządzenie nr 24/2020 z dnia 18.03.2020 r. w sprawie przekazania w użyczenie   

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lubomierz,                                                                           

- Zarządzenie nr 25/2020 z dnia 18.03.2020 r. w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu,                                                                                                                               

- Zarządzenie nr 26/2020 z dnia 23.03.2020 r. w sprawie dzierżawy lokalu użytkowego w 

drodze bezprzetargowej na czas oznaczony do lat 3 i ustalenie miesięcznego czynszu najmu. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zapytał o treść spotkania ze Starostą 

Lwóweckim w dniu 10 marca br. w sprawie finansowania dróg powiatowych. 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz – tak naprawdę, to wojewoda 

decyduje ile % przyzna. Czy będzie to 50 % czy 80%. Jeśli powiat Lwówecki otrzyma 

promesę 50%, To starosta powiatowy dopłaci i część gmina. Będziemy składać wniosek, ale 

musimy pamiętać o zabezpieczeniu co najmniej 10 % wartości inwestycji. 

Radny Radosław Chorążyczewski – zapytał o spotkanie dotyczące lokalizacji farm 

fotowoltaicznych w miejscowości Pławna w dniu 3 marca br. 

Burmistrz GiM Marek Chrabaszcz – inwestor może się wycofać z działki najbliżej położonej . 

My, jako organ samorządowy w takiej sytuacji wydamy decyzję odmowną. 

 

 

Ad.11 i 12                                                                                                                                                  
Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami.                                                   

Punkt wykreślony z programu obrad sesji. 

 

Ad.13                                                                                                                                             

Sprawozdanie z realizacji Programu Gminnej Komisji d/s Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Lubomierzu.                                                                                      

Materiał w załączeniu. Załączniki nr 11 – 12. 
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Ad.14 i 15                                                                                                                                                                            

Sprawozdanie z działalności świetlic profilaktyczno - wychowawczych.                                                                     

Materiał w załączeniu. Załączniki nr 13 – 15. 

 

 

 

Ad.16 i 17                                                                                                                                                        

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu oraz sprawozdanie z 

działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu za rok 2019.                                                                                  

Materiał w załączeniu. Załączniki nr 16 – 17. 

Radna Anna Mielniczyn – pytanie odnośnie zapłaty ZAIKS  przez LCK za zabawę 

organizowaną w Olesznej Podgórskiej. Jeśli wynajmowany jest zespół przez organizatorów, 

to sami powinni zapłacić ZAIKS. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – jeśli odtwarzana jest muzyka, to w przypadku 

występowania , jako współorganizator przedsięwzięcia, to nie płaci ZAIKS. Płatnikiem jest 

LCK (poprzednio OKiS). Skąd taka informacja? 

Radna Anna Mielniczyn – odpowiedziała – taka sytuacja miała miejsce podczas organizacji 

andrzejek w dniu 29.11. 2019 r. w Olesznej Podgórskiej. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – sprawdzimy., udzielimy odpowiedzi. 

 Ad.18                                                                                                                                                  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2020, 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych    

i Narkomanii na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając. 
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Uchwała nr XIX/129/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                

i Narkomanii na rok 2020, 
 

b) - przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Lubomierz, 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Lubomierz.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XIX/130/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Lubomierz, 

 

 

c) - zamiaru połączenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu z Lubomierskim 

Centrum Kultury. 

Radny Marcin Zając – odniósł się do projektu przedmiotowej uchwały. Dlaczego ten temat 

jest kontynuowany w dalszym ciągu? 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – biblioteka musi działać, nie może być przerwy                    

w działalności. Nie może nastąpić likwidacja biblioteki, a później połączenie z LCK. Skoro 

podmiot został zlikwidowany, to nie może nastąpić połączenie z innym. Takie stanowisko 

zostało przedstawione przez Wojewódzką Bibliotekę Publiczną we Wrocławiu. Dlatego został 

opracowany właściwy projekt uchwały „zamiaru połączenia Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Lubomierzu z Lubomierskim Centrum Kultury”. 

Radny Marcin Zając – na jakim etapie jest filia biblioteki w Wojciechowie? 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – odpowiedział – po przeprowadzonych pracach 

konserwatorskich w świetlicy w Golejowie, będzie funkcjonowała tam biblioteka. 

Radna Krystyna Andrzejczak –  zapytała - w jakim celu powstał ten pomysł? Czy przyniesie 

jakieś efekty? 
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Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział – biblioteka nie przynosi dochodów. 

Społeczeństwo chce, żeby placówka biblioteczna funkcjonowała w Golejowie. Społeczeństwo 

Wojciechowa nie chce biblioteki, natomiast społeczeństwo Golejowa wyraża akceptację dla 

takiego pomysłu. „My jesteśmy dla ludzi, szanujemy głos społeczeństwa”. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o zamiar połączenia Biblioteki z Lubomierskim 

Centrum Kultury. Czy będzie to samodzielna jednostka? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – zobaczymy, jak to będzie funkcjonowało. Razem 

można osiągnąć więcej, będzie to bardziej prestiżowa jednostka. 

Radna Krystyna Andrzejczak – mamy wiele wątpliwości, że oprócz wypożyczania książek 

będzie jeszcze inna działalność. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – chodzi o to, żeby było lepiej – taki mamy zamiar. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o wymiar ekonomiczny. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – zapewnił o oszczędnościach. Do tego tematu będziemy 

powracać. Osoby pracujące nic na tym nie stracą. Ten projekt jest zamiarem połączenia 

biblioteki z LCK. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – wyraził swoje zaniepokojenie 

przenoszeniem biblioteki do Golejowa. Zbyt długo to trwa. 

Radna Małgorzata Pasierbska – w pomieszczeniu, w którym ma być biblioteka w Golejowie 

należy pomalować ściany, wykonać sanitariaty, wymienić okna. Jeśli chodzi o dotychczasowe 

funkcjonowanie biblioteki, oceniam bardzo dobrze. To łączenie biblioteki z LCK  nie 

przemawia do mnie. Skoro placówka działa sprawnie, to po co zmieniać? Takie tłumaczenie  

o współdziałaniu razem, nie jest do końca prawidłowe. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – konserwator zakończy prace rozpoczęte w Urzędzie                    

i zajmie się remontem pomieszczenia w Golejowie, przeznaczonego na bibliotekę. 

Radna Małgorzata Pasierbska – biblioteka radzi sobie świetnie pod względem również 

finansowym. Poprzez łączenie placówek, finanse będą pochłaniane przez LCK. 

Radna Anna Kalińska – wskazała na podanie konkretów. Należałoby precyzyjnie przedstawić 

listę korzyści. Musimy o tym wiedzieć. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – zamiar połączenia placówek był wcześniej omawiany. 

Uchwałą o likwidacji biblioteki była podejmowana. W konsekwencji będzie to połączenie. 

Radny Marcin Zając – wypowiedzi  dyrektora LCK odnośnie braku przewidywalności 

zwiększenia zatrudnienia, nie widzę możliwości podjęcia takiej uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski -  uważa, że wszystkie te wątpliwości 

będą rozliczane w terminie późniejszym. 
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Przewodniczący Rady MG Michał Pater – wyjaśnił – projekt dzisiejszy uchwały nie rodzi 

skutków prawnych. Z czasem jeśli będą występowały wątpliwości, taki zakres zostanie 

Państwu przedstawiony. 

Radna Krystyna Andrzejczak – wcześniej głosowaliśmy nad likwidacją biblioteki. 

Wątpliwości wystąpiły w międzyczasie. Należało przedstawić opinię Wojewódzkiej 

Biblioteki Publicznej (skoro jest istotna przy podejmowaniu uchwały). Treści opinii nie 

znamy (nie została nam przedstawiona). 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – musi być zachowana kolejność podejmowanych 

aktów prawnych. 

Głosowano w sprawie:  
- zamiaru połączenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu z Lubomierskim Centrum 

Kultury.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Krzysztof 

Mytych, Wojciech Nowicki, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

PRZECIW (1) 

Małgorzata Pasierbska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja 

Murawska, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XIX/131/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zamiaru 

połączenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu z Lubomierskim Centrum 

Kultury. 
 

d) - wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego mieszczącego się w budynku 

użyteczności publicznej Maciejowiec 6 – projekt uchwały wycofany z uwagi na negatywną 

opinię Rady Sołeckiej w Maciejowcu, 

 

e) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – uzasadniła podjęcie niniejszej 

uchwały. Zmiany dokonuje się w związku z dokonanymi zmianami budżetu Miasta i Gminy 

Lubomierz na 2020 rok oraz zwiększeniem dochodów i wydatków w roku 2021 w związku ze 

złożeniem wniosku Gminy Lubomierz o dofinansowanie zadania pn. „Modernizacja 

energetyczna budynku Zespołu Klasztornego w Lubomierzu” (na kwotę 7 milionów zł 

powinniśmy otrzymać dotację, pozostałą kwotę musimy zabezpieczyć) . 

 

Radny Tadeusz Andruszków -  zapytał odnośnie ulg podatkowych w przypadku 

nieprowadzonej działalności w okresie pandemii. 
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Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – budżet Państwa będzie wspomagał 

przedsiębiorców w zaistniałej sytuacji. Na dzień dzisiejszy samorządy nie mają takiej 

możliwości. Oczywiście śledzimy  rozwój sytuacji. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – na dzień dzisiejszy nie ma innej drogi prawnej. 

Jeśli pojawią się inne możliwości, to zostaną przygotowane projekty uchwał.  

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tadeusz Andruszków, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XIX/132/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  zmieniająca 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

Ad.19                                                                                                                                                    

Zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

Ad.20                                                                                                                                                    

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. – BRAK. 

 

 

 

Ad.21                                                                                                                                                

Sprawy różne. 

Sekretarza GiM Adam Skrzydłowski – odbyło się spotkanie w Powiecie Lwóweckim w 

temacie związanym z pandemią i ograniczeniami, wynikającymi z sytuacji zagrożenia  

COVID – 19. Przypominam o ograniczeniu spotkań. Organizacja ślubów, pogrzebów, 

uczestnictwo w mszach (odbywających się w kościołach), z możliwością udziału 5 osób. 

Radny Tadeusz Andruszków – zapytał o możliwość dopłaty do studni głębinowych, czy 

istnieje możliwość dopłaty dla np. OSP . Pytanie od strażaków - czy w przypadku 

wybudowania studni głębinowej przy remizie, byłaby możliwość skorzystania z dopłaty ?  

Kierownik RT Przemysław Kułaga – dla osób prywatnych tak, ale dla straży, to – nie ma 

możliwości dofinansowania. Dla pewności jeszcze sprawdzę. 
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Radny Marcin Zając – zapytał - czy Lubomierz jest przygotowany do przeciwdziałaniom 

zaistniałej sytuacji związanej z pandemią? Zarządzanie kryzysowe, jaką kwotą dysponuje np. 

na zakup maseczek, środków do dezynfekcji, zakup łóżek polowych, rękawic itp.?                    

Czy w przypadku wyjazdu strażaków do osób zarażonych wirusem COVID – 19, zostaną 

odpowiednio zabezpieczeni?  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski -  prowadzone są sukcesywne działania – zakup 

maseczek w ilości 100 sztuk, zakup 4 kombinezonów, zakup środków do dezynfekcji. Punkt 

wyznaczony na kwarantannę przez wojewodę (w naszej okolicy)  w Łupkach, gm. Wleń. 

Więcej środków finansowych nie posiadamy, które moglibyśmy przeznaczyć na ten cel. 

Radny Marcin Zając – w przypadku wyjazdu do osoby chorej, zarażonej COVID – 19  straż 

pożarna miałaby problem. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – jesteśmy z komendantami straży pożarnej w stałym 

kontakcie. Z rezerw powinny być przekazywane finanse. Od wojewody  otrzymaliśmy tysiąc 

złotych na walkę z pandemią. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, kto jest szefem OSP w Lubomierzu?  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – Zarząd liczy 7 osób. Naczelnikiem OSP                   

w Lubomierzu jest Piotr Kujawa, Prezesem – Michał Pater, Skarbnikiem – Łukasz Jurgiel, 

Sekretarzem – Bartosz Krzyżanowski, Z-cą Naczelnika – Marek Ciereszko, Wiceprezesem                

– Andrzej Ćwilichowski i członkiem został Leszek Telga. 

Radny Marcin Zając – wiele jest uwag do stanu remizy w Lubomierzu, do wykonanych prac 

w ramach projektu. Nie działają odciągi, ściany przednie po cięciu kafelek poniszczone. Mam 

uwagi pod kątem protokołów zdawczo – odbiorczych, wykończeniowych prac. Jeśli były 

wykonane należałoby je podać do publicznej informacji. Okoliczności pęknięcia szyby – 

należało sporządzić protokół. Czy znana jest sytuacja o zabezpieczeniu opieki nad dziećmi, 

pomocy ludziom starszym? 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – odpowiedział –  opiekę nad dziećmi powinni 

zapewnić rodzice. Pomocą służy Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej Dyżury są 

pełnione przez  pracowników Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubomierzu 

od godz. 7:30 – 19:00 (osoby z problemem mogą uzyskać informację telefoniczną). Z Banku 

Żywności przywieziono jedzenie w ilości 1,5 ton. W sytuacjach kryzysowych pomocą służą 

również strażacy. W razie kwarantanny straż, jako jednostka wyznaczona (zgodnie z zasadą 

bezpieczeństwa) zobowiązana jest do  zabezpieczenia. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – mamy informacje, że  20 osób, które powinny być na 

kwarantannie przemieszczają się w miejscach publicznych. Tak nie powinno być. 

Radna Anna Kalińska  - należałoby zrobić rozeznanie wśród osób starszych (po sąsiedzku), 

czy potrzebują pomocy. Sołtysi powinni zrobić rozeznanie i przekazać informację. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater –  jeżeli sołtysi mają taką wiedzę w tym temacie, to 

niech przekażą informację pracownikom MGOPS. 

Radna Anna Kalińska – poruszyła temat związany z organizacją ruchu, nic niepokojącego się 

nie dzieje. 
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Przewodniczący Rady MG Michał Pater –  ograniczenia ruchu w centrum ma za zadanie, aby 

ludzie bez potrzeby nie wjeżdżali do rynku. Przepis ten nie jest sprecyzowany dokładnie. 

Korzystanie z parkingu powinno być bardziej doprecyzowane. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski –  stwierdzamy około 10 naruszeń przepisów ruchu 

drogowego, dot. przekroczenia prędkości, przejazdu przez rynek. Osoba parkująca w celu 

skorzystania z usług np. dokonania zakupów powinna mieć paragon (w celu okazania podczas 

kontroli). 

Radny Marcin Zając – jako radni powinniśmy podjąć właściwą decyzję. Wydaliśmy 

pieniądze i w związku z tym, jakieś dalsze działania powinniśmy poczynić. 

Radna Anna Kalińska – oprócz zakazu wjazdu musimy doprecyzować zmianę organizacji 

ruchu. 

Radny Marcin Zając – na terenie placu fitness zamontowane są 4 kamery, niestety nie wiem 

czy one działają. Ludzie się tam spotykają, budka została zdewastowana. 

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – przekaźnik został zdemontowany. 

Informatyk znalazł inne rozwiązanie. 

Radny Marcin Zając – zapytał - Jak wygląda sytuacja pomieszczeń znajdujących się w muzeum 

Kargula i Pawlaka (na II piętrze), planowanych pierwotnie na wykorzystanie, jako pokoje gościnne? 

 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater –  odpowiedź zostanie przedstawiona pisemnie. 

Radna Anna Kalińska – poruszyła temat inicjatyw lokalnych, gdyż zadania nie mogą być 

realizowane, jeśli nie będzie przesunięć. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – sprawdzimy terminy rozliczeń i możliwości następnych 

rozliczeń. Terminy z pewnością zostaną przedłużone. 

Radna Krystyna Andrzejczak – wracając do tematu przeznaczenia pomieszczeń w Domu 

Płóciennika (zlokalizowane na II piętrze) na biura, wyjaśniła o podjętym wniosku przez 

radnych na sesji, w której nie uczestniczył radny Marcin Zając. W kawiarence muzealnej 

zostaną wykorzystane elementy z zaplecza. 

Radny Marcin Zając – zapytał o prace do wykonania w parku przyklasztornym, w ramach 

projektu realizowanego przez Stowarzyszenie Przyjaciół Lubomierza. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – stan techniczny – obiekt jest zamknięty. Pochyli się nad 

tematem utrzymania porządku bieżącego. 

Radna Anna Kalińska – nawiązała do treści petycji w sprawie ochrony zdrowia przed 

elektroskażeniem. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – petycja nie jest dla nas wiążąca. Została 

udostępniona do informacji publicznej. 
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Radny Marcin Zając – zwrócił uwagę na uskok, zlokalizowany na drodze powiatowej 

k/przystanku autobusowego, na obwodnicy. Stwarza niebezpieczeństwo. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater –  zostanie wystosowane pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych o usunięcie uskoku.  

W miesiącu marcu br. do Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wpłynęła następująca 

korespondencja z instytucji, dotycząca spraw: 

1) Referat Techniczny UGiM Lubomierz – notatka służbowa z dnia 04.03.2020 r., 

dotycząca spotkania w budynku remizy OSP Lubomierz, 

2) Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Warszawie, pismo  z dnia 

11.03.2020 r. – gratulacje i życzenia dla sołtysów z okazji Dnia Sołtysa, 

3) Referat Techniczny UGiM Lubomierz – pismo z dnia 16.03.2020 r., propozycja zmian 

organizacji ruchu w centrum Lubomierza, 

4) Koalicja Polska Wolna od 5G  z dnia 21.03.2020 r. - petycja w sprawie ochrony 

zdrowia przed elektroskażeniami  pn. „Stop zagrożeniu zdrowia i życia”, 

5) Miejsko Gminy Ośrodek Pomocy Społecznej w Lubomierzu – sprawozdanie                           

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Lubomierz w 2019 roku,                    

nr  MGOPS.K.8112/1/2020 z dnia 25.03.2020 r. 

              

Ad.22     

Zamknięcie obrad sesji. 

                                                                                                                                              

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz – Michał Pater zamknął obrady XIX 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, przeprowadzonej w formie zdalnej.                     
 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


